

Title (en)  
Tobacco packaging for a cigarette self-production device, system comprising same and loading method for a cigarette self-production device

Title (de)  
Tabakverpackung für ein Zigaretten-Selbstverfertigungsgerät, System aus Tabakverpackung und Zigaretten-Selbstverfertigungsgerät und Bestückungsverfahren für ein Zigaretten-Selbstverfertigungsgerät

Title (fr)  
Emballage de tabac pour un appareil de fabrication de cigarettes automatique, système constitué d'un emballage de tabac et appareil de fabrication de cigarettes automatique et procédé de garnissage pour un appareil de fabrication de cigarettes automatique

Publication  
**EP 2266425 A1 20101229 (DE)**

Application  
**EP 10165829 A 20100614**

Priority  
DE 102009032009 A 20090623

Abstract (en)  
The package (1) has a cup-shaped tobacco receptacle (2) with a removable sealing film (7) at an opening side. An outwardly protruding flange (3) is provided for attaching the package to an automatic cigarette manufacturing device. An upwardly projecting, rectangular open locking bar retaining part (5) and a wedge-shaped unlocking part (6) are designed for a safety latch of the manufacturing device. The unlocking part is separately formed from the package and is connected to the sealing film for removal of the sealing film. The sealing film is formed as a flexible, removable protective film. Independent claims are also included for the following: (1) a system consisting of a tobacco package and an automatic cigarette manufacturing device (2) a method for equipping an automatic cigarette manufacturing device with tobacco from a tobacco package.

Abstract (de)  
Die Erfindung betrifft eine Tabakverpackung (1) für ein Zigaretten-Selbstverfertigungsgerät mit - einer becherförmigen Tabakaufnahme (2), die an ihrer Öffnungsseite einen entfernbarer Siegelverschluss (7) aufweist, - einem Adapterelement (3) zum Anbringen der Verpackung an dem Zigaretten-Selbstverfertigungsgerät, und mit - einem Entriegelungselement (5, 6) für eine Sicherheitsverriegelung des Zigaretten-Selbstverfertigungsgeräts, dadurch gekennzeichnet, dass - mindestens ein Teil (6) des Entriegelungselements, der von der Tabakverpackung (1) abtrennbar ausgestaltet ist, mit dem Siegelverschluss (7) zu dessen Entfernung verbunden ist. Sie betrifft ferner ein System aus einer solchen Tabakverpackung und einem Zigaretten-Selbstverfertigungsgerät und ein Verfahren zur Bestückung eines Zigaretten-Selbstverfertigungsgeräts mit Tabak.

IPC 8 full level  
**A24C 5/40** (2006.01); **B65D 77/20** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A24C 5/40** (2013.01); **B65D 77/204** (2013.01); **B65D 2577/205** (2013.01)

Citation (applicant)  
WO 2007093417 A1 20070823 - BAT CIGARETTENFAB GMBH [DE], et al

Citation (search report)  
• [X] US 2004118852 A1 20040624 - BARMORE CHARLES RICE [US], et al  
• [A] EP 1911361 A1 20080416 - BAT CIGARETTENFAB GMBH [DE]  
• [X] WO 2006079191 A1 20060803 - INTINI THOMAS D [CA]

Cited by  
CN105000263A

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2266425 A1 20101229; EP 2266425 B1 20150325;** AU 2010202391 A1 20110113; AU 2010202391 B2 20111103;  
BR PI1002179 A2 20120313; BR PI1002179 B1 20180508; CA 2708424 A1 20101223; CA 2708424 C 20120410;  
DE 102009032009 A1 20110310; DE 102009032009 B4 20131205; DK 2266425 T3 20150427; DK 2813151 T3 20161205;  
EP 2813151 A1 20141217; EP 2813151 B1 20160817; ES 2539579 T3 20150702; ES 2603934 T3 20170302; HU E025375 T2 20160229;  
HU E031865 T2 20170828; NZ 585976 A 20120112; PL 2266425 T3 20150831; PL 2813151 T3 20170228

DOCDB simple family (application)  
**EP 10165829 A 20100614;** AU 2010202391 A 20100608; BR PI1002179 A 20100622; CA 2708424 A 20100621; DE 102009032009 A 20090623;  
DK 10165829 T 20100614; DK 14183906 T 20100614; EP 14183906 A 20100614; ES 10165829 T 20100614; ES 14183906 T 20100614;  
HU E10165829 A 20100614; HU E14183906 A 20100614; NZ 58597610 A 20100608; PL 10165829 T 20100614; PL 14183906 T 20100614